
 

 

 

 

 

 
 

 
 
 
 

Dagsorden      Skolebestyrelsesmøde tirsdag d. 10. september 2024, kl. 17-19 

og referat       

Deltagere 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 

Forældrerepræsentanter 

Christian Yde (formand) 

Cindy Krogh Omholt 

Solveig Nowak Kristiansen  

Daniel Strandgaard Stage 

Maja Gustafsson 

Margret Heeren 

Louise Torp Jensen (næstformand) 

 

 

Medarbejdere: 

Christina Finnemann Bajagilovic-Viuff (lærer) 

Joy Ellis Krogh Christoffersen (pædagog) 

 

Elevrådet: 

Ikke til stede, da repræsentanterne ikke er valgt endnu 

 

 

Ledelse: 

Jens Hedegaard (viceskoleleder)  

Helle Futtrup (skoleleder) (afbud) 

 

 

Afbud Afbud/fraværende: Cindy, Margret og Helle samt af naturlige 

årsager elevrådsrepræsentanterne 

 

Sted 
 

Personalerummet, Viaduktvej 

 

 
 
 
 

 
 

 
Dagsorden udarbejdet af Christian Yde og Helle Futtrup 

Referent Jens Hedegaard 

 

Østre Skole 
Viaduktvej 55 

5500 Middelfart 

www.oestre-middelfart.dk 

 

Telefon +45 8888 5660 

Fax +45 8888 5676 

 

 

  

     10. september 2024 
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Ordstyrer:  
Valg af ordstyrer for dette møde: 

Christian var ordstyrer 
 

Besluttet 

Opfølgning 

1. Godkendelse af referat 
 

Godkendt og underskrevet 

 

2. Nyt fra elevrådet (O og D) 
 

Elevrådsrepræsentanterne præsenteres. 
 

Ikke til stede, da repræsentanterne ikke er valgt endnu 
 

 

3. Ansættelserne pr. 1. oktober. (O og D) 

Bestyrelsen præsenteres for nyansatte og opsamling fra 

ansættelsesrunderne. 
 

Vi har ansat: 

Jonas Straarup Frydendal – lærer Viaduktvej i matematik, naturfag, idræt 

Camilla Jørgensen – lærer C-sporet i dansk, engelsk, kr.dom mm. samt HDS 

Thomas Wiingreen – lærervikariat forlænget – matematik, idræt 

Bue Gundersen – musik, konservatorieuddannet m/uv-erfaring 

Kitty Ludvigsen – pædagog i SFO 

Christian Christensen – pædagog i HK 

Søren E. Pedersen – lærer i HK 

 

4. Ny aftale om folkeskolen. (O og D) 
I foråret blev der indgået en ny aftale for folkeskolen i Folketinget.  

Aftalens hovedpunkter præsenteres sammen med de forhold, vi pt. ved 

skal indføres fra næste skoleår. Aftalen er endnu ikke færdigbearbejdet til 

lovgivning. Dette kan forventes i oktober/november. 
 

Jens gennemgik hovedpunkterne i den ny aftale, i deres nuværende form. Se link: 

https://www.uvm.dk/aktuelt/nyheder/uvm/2024/mar/240319-ny-aftale-om-folkeskolen 

 

 

5. Skolebestyrelsens årshjul 2024-2025 (O og D) 
Det første udkast til skolebestyrelsens årshjul gennemgås på mødet med 

de punkter, vi for nuværende ved, vil dukke op i løbet af året. 

Det er ønskeligt at årshjulet bliver et dynamisk dokument, som vi løbende 

og sammen i bestyrelsen følger op på og tilpasser til årets gang. 
 

Årshjulet blev drøftet og rettet til. Vedhæftes 

 

 

6. Intro til skolebestyrelsens opgaver. (O og D) 

En kort introduktion til de opgaver, der kan ligge i skolebestyrelsen. 

Punktet er en forberedelse til bestyrelseskurset i oktober. 
 

Kursus for forældrerepræsentanter: 8. oktober kl. 18.30 – 20.30, hvor der 

(næsten :-) er mødepligt. Giv svar til Christian, som sørger for fælles tilmelding. 

Helt generelt gælder det, at skolebestyrelsen kan vedtage generelle principper, 

som skolen skal ledes efter. Se evt. ”Skole og Forældre” (https://www.skole-

foraeldre.dk/artikel/hvad-er-en-skolebestyrelse) eller Ministeriets hjemmeside 

(https://www.uvm.dk/folkeskolen/organisering-og-ledelse/skolens-ledelse/skolebestyrelsen)  

Årsmøde Skole og Forældre på Nyborg Strand 22-23/11 

 

 

7. Forældrehenvendelse til skolebestyrelsen. (O og D) 

Der er rettet henvendelse til forældrevalgte i skolebestyrelsen. 

Henvendelsen fremlægges på mødet. 

Skolebestyrelsen har forholdt sig til en forespørgsel fra en forælder om muligheden 

for at placere og opbevare madpakker i køleskabe i eller tæt på klasselokalet. 

 

https://www.uvm.dk/aktuelt/nyheder/uvm/2024/mar/240319-ny-aftale-om-folkeskolen
https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/hvad-er-en-skolebestyrelse
https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/hvad-er-en-skolebestyrelse
https://www.uvm.dk/folkeskolen/organisering-og-ledelse/skolens-ledelse/skolebestyrelsen
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Bestyrelsen har haft en principiel drøftelse af spørgsmålet og er kommet frem til 

flg. princip: 

Ud fra hensyn til bæredygtighed og lærernes praksis i hverdagen, ønsker 

bestyrelsen at vedtage et princip om, at der på afdeling Viaduktvej ikke tilbydes 

mulighed for brug af køleskabe i klasselokalerne. 

I de fleste klasser er der hverken mulighed eller praksis for at tilbyde opbevaring i 

køleskab, men spørgsmålet er bl.a. opstået, fordi der rent faktisk i en del 

klasselokaler står små køleskabe, der i nogle tilfælde står tændt uden at blive 

benyttet.  

Bestyrelsen beder derfor om, at skolen af hensyn til bæredygtighed og sund 

fornuft gennemgås for køleskabe og lignende ’strømslugere’ i klasselokalerne 

snarest muligt. Østre Skole er tidligere blevet præmieret for at spare på 

strømmen, og tomme køleskabe giver ikke mening i den sammenhæng. 

 

8. Korte meddelelser fra ledelsen og formand. 

 Fjernvarme – status på forløbet. 
 

Ingen synlig forandring siden sidst 

 

 

9. Eventuelt. 
 

Forældre efterspørger flere voksenstyrede aktiviteter eller værksteder, og flere 

tydeligt nærværende voksne i SFO’en. 

Vi ved, at dette emne netop er på dagsordenen til næste personalemøde i SFO’en. 

Vi følger op på punktet næste gang. 

 

 

Punkter til fremtidige møder: 
 Opsamling fra forældremøder i klasserne 
 Temaer fra skolebestyrelseskurset – er der temaer, vi gerne vil have med i vores 

lokale årshjul? 
 SFO’s voksenstyrede aktiviteter 
 Princip om bæredygtighed (køleskabe mm.) 

 

 

 

 


